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Abstract (en)
The packer comprises a conveyor (2) with vanes (211) which moves above a conveyor (1) delivering boxes (11) so that a number of vanes (n-1) is
introduced into each box as it is filled with bars in n rows from a third conveyor. The vanes are attached to a chain or toothed belt passing around
two wheels (30,31) with their axes (30',31') situated above and parallel to the box delivery conveyor. The vanes are set at intervals corresponding to
the stepped motion of the conveyor and fixed perpendicular to the chain or belt.

Abstract (fr)
Dispositif de conditionnement automatique de produits alimentaires, ou autres, notamment de forme sensiblement parallélépipédique, en rangées
régulières dans des boîtes non compartimentées. Il comprend des moyens (2, 6) pour amener au-dessus d'un premier convoyeur (1) transportant
des boîtes de conditionnement (11) des taquets (21) comportant un support (214, 65) d'une lame (213), (n-1) taquets (21) étant introduits dans une
boîte (11) pour former n compartiments susceptibles d'être remplis de barres (4) superposées, amenées par un deuxième convoyeur (5) disposé
perpendiculairement au premier convoyeur (1), au-dessus du plan supérieur desdites boîtes (11). <IMAGE>
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